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DORST - De Dorpsraad Dorst heeft het Bredase college van B en W gevraagd naar de geluidsoverlast die het evenemententerrein 
Bavelse Berg kan hebben voor het Oosterhoutse kerkdorp.

Breda heeft plannen om bij haar kerkdorp Bavel een fors evenemententerrein aan te leggen, waar eventueel ook een helikopterhaven op komt te
liggen.

De Dorpsraad schreef haar brief naar aanleiding van de MER, de milieu-effectrapportage waarin de provincie de gevolgen van de komst van het 
evenemententerrein in Bavel heeft onderzocht. De dorpsraad plaatst in haar brief vraagtekens bij de gebruikte onderzoeksmethoden waar het gaat 
om geluidsoverlast. 'Het is ons volstrekt niet duidelijk welke waarden zoals windsnelheid, windrichting enzovoorts zijn gebruikt.'

Dat baart de Dorstse belangengroep zorgen, omdat zij zelf inschat dat Dorst veel overlast zal ervaren van geluiden op het evenemententerrein. 
'Het grootste deel van het jaar staat er zuidwestenwind, hetgeen betekent dat het geluid meestal richting Dorst gaat. Hierdoor wordt Dorst een van 
de plekken die de grootste overlast van het geluid zal ervaren.'

Daarbij wijst de dorpsraad in het bijzonder op de eventuele komst van een helikopterhaven op de Bavelse Berg. Vorige week schreven ook de 
Oosterhoutse raadsfracties CDA, Groen Brabant en GroenLinks/D66 nog een brief aan de Bredase raad, waarin zij Bredase politici vroegen 
rekening te houden met de effecten die zo'n helikopterhaven op Dorst zal hebben.

De dorpsraad wil nu van het Bredase college van B en W horen op welke wijze de eventuele geluidsoverlast rond de Bavelse Berg in de MER 
precies is onderzocht.

Zo wil de dorpsraad weten welke waarden en gegevens precies zijn gebruikt bij het onderzoek. Ook wil de belangengroep uit Dorst weten of de 
onderzoekers rekening hebben gehouden met de windrichting, en of de onderzoekers hebben gekeken welke punten de meeste geluidsoverlast 
kunnen verwachten van het evenemententerrein.

Bovendien wil de dorpsraad weten waar de conclusie vandaan komt dat de geplande vliegroutes voor helikopters 'geen overlast produceren'. 


	Tekst6: 


